
 

Protokoll styremøte 2- 2018 
 
Møtte: Jan Gjennestad, Terje Natland, Johnny Skjoldal, Hege Hegland, Kato Bruland og Anita Jensen 
(vara) og Hege K. Høyland (vara) 
Lisa Pickersgill- Forbundssekretær 
 
 
Sted: Styrerommet, Bergen Travpark. 
Tid: Mandag 13.02.18 Kl. 17.00 
 
 
Saksliste 
 

1. Godkjenning av referat fra forrige styremøte 
Referatet er godkjent og signert. 
 

2. Sette dato for neste styremøte 
Neste styremøte blir: Fredag 09.03.18 kl. 17.00 
Dersom det er behov for flere møter før generalforsamlingen så kaller forbundssekretær inn. 
 

3. Økonomi og budsjett 
Forbundssekretær sender regnskap og budsjett ut på mail til styret for godkjenning.  

 
4. Årsberetning og generalforsamling 

Generalforsamling er fredag 09.03.18. Trond Olav Salte representerer DNT styret på 
forbundet sin generalforsamling. 
Årsrapporten ble gjennomgått og godkjent av styret.  
Aktivitetsplan for 2018 ble vedtatt. 
Forbundssekretær sender ut årsberetning og sakspapirer til lagene. 
 

5. Æresmedlem/årets ildsjel i DNT og forbund 
Forbundet har fått 2 forslag til årets ildsjel i DNT og forbundet har videresendt disse til DNT. 
Styret diskuterer forslag til æresmedlem i forbundet. Styret er enstemmig. Saken er unnlatt 
offentligheten.  
 

6. Innkomne saker generalforsamling forbund 
Det er kommet inn en sak fra Hardanger Tråvlag. Dette er en sak som kan oversendes direkte 
til DNT. Forbundssekretær tar kontakt med Hardanger og får en styreprotokoll på saken og 
sender den videre inn til DNT.  
 

7. Generalforsamling lagene 
Styret tok runden og gjennomgikk de generalforsamlingene som de var tilstede på. Alle 
generalforsamlingene hadde gått fint for seg, men det var et par punkter som lagene ønsket 
at skulle tas videre til forbundet. Sakene under tar styret og forbundssekretær til etterretning 
og skal etterse en bedring i 2018. 



- Hjemmesiden til forbundet bør oppdateres oftere. Ha terminliste for Til-start, 
fellestreninger og andre aktiviteter som forbundet har. 

- Dårlig oppmøte på de fleste årsmøtene, det bør jobbes mer ut mot medlemmene i 
lagene. 

- Sammenslåing av lag i Bergensregionen ble foreslått. 
 

8. Ungdomsgruppe 
Det ble holdt et ungdomsmøte mandag 12.02.18. Forbundsleder Jan Gjennestad og 
styremedlem Hege Hegland var tilstede fra forbundet. Det ble stiftet et styret på 4 personer. 
Maiken Pedersen Hansen, Marte Greve, Stine Elise Iversen, Ida Mari Holme. 
Ungdomsgruppen er allerede i gang med aktiviteter. Leder Maiken Pedersen Hansen reiser 
på ungdomssamlingen som er i regi DNT 23-24 februar.  
 
 

9. Travskole 
Ponniinstruktørene ved Bergen Travpark har ytret ønske om å sette ned en arbeidsgruppe for 
å jobbe mot en travskole på Bergen Travpark. Travskolen skal driftes av Bergen Travpark AS, 
og styremedlem Hege Hegland tar det videre med driftsstyret.  
 
 

10. Sunnhordaland Travlag 

Forbundssekretær og styremedlem Johnny Skjoldal var på befaring på Stord 
Hestesportssenter onsdag 17.01.18. Her fikk de omvisning på senteret og møte med lederen i 
Stord Hestesportssenter og rideklubb. Det skapes nå nytt liv i travlaget og engasjerte 
personer er allerede i gang med å verve nye medlemmer. Det vil bli kalt inn til ekstra ordinær 
generalforsamling søndag 11.03.18. Leder og nestleder i forbundet, samt forbundssekretær 
reiser ned og er tilstede under generalforsamlingen.  

 

11. Næringsforum 

Forbundsleder forteller om møtet med Hordalandsbenken på Stortinget Tirsdag 06.02.18. 
Representanter fra forbundsstyret, Bergen Travpark og fra næringssekretariatet var tilstede 
på møtet. Det var en veldig vellykket dag og vi er veldig positive til månedene fremover.  

Videre skal vi jobbe mer på det lokale plan og med lokale politikere. Allerede fredag 23.03 
har forbundet fått et møte med Byrådsleder Harald Skjelderup for å fremlegge vår visjon. 

Målet er også å jobbe opp mot Sogn og Fjordane. Næringsforum på Eid 4-6 mai er neste 
oppgave. Det kom opp forslag om forbundet eller travlag kan ha stand på slike 
arrangementer for å skape mer interesse for travsporten og spillet. Forbundssekretær tar 
kontakt med rikstoto ved Fredrik Løkling om bruk av rikstoto vogn. Det er alternativt å ha 
stand på arrangement som Fjordhest NM 02-08 juli og Bergen Horse Show 14-16 juni. 

 

12. Eventuelt 
- Til-Start 2018: Infomøte mandag 12.03.18 kl.18.00. Første samling lørdag 28.04.18. Det 

skal være Til-Start evaluering 16-17 mars. Forbundet sender Siv Seljestad som har deltatt 
på alle samlingene med 2015 årgang.  

- Lystavle: Forbundssekretær purrer daglig leder på hva som skjer med dette prosjektet. 
- Hesteeierpokaler som blir donert av Odd Storetvedt: Forbundet ønsker å ta imot disse og 

sette de i et monter i Ellioten på Bergen Travpark. Styremedlem Johnny Skjoldal tar 
denne saken videre. 



- Treningsvei hos Osterøy Travlag: Treningsveien er ødelagt på grunn av tømmer som er 
dradd ut over veien av grunneier. Her må vi se på kontrakten og ta kontakt med DNT. 
Anleggskontakt Johnny Skjoldal tar denne saken videre. 

- Styremøte i DNT: Forbundsleder informerer styret. 
- Terminliste: Forbundet og Bergen Travpark har vært i møte med sportsavdelingen i DNT 

for å forbedre terminlisten. Forbundsleder informerer resten av styret. 

 

 

 
Møtet ble hevet kl. 21.00 

 
 
 

Lisa Pickersgill, referent 
 

 
 
 
 
 
Jan Gjennestad   Terje Natland      Johnny Skjoldal 
 
 
 
 
 

Hege Hegland    Kato Bruland    
 
 
 
 

 


